
Styrelsemöte 20250128 kl 18.30 hos Kim 

Närvarande: Anna-Catarina Nelson, Kjell-Egon Strandh, Stefan Hjort, Carina 
Petersson, Sven Geijersson, Ingvar Johansson, Oskar Kolehmainen, Håkan 
Söderberg, Bodil Kramare. 

För valberedningen: Mats Holmberg 

1. Anna-Catarina Nelson hälsade välkommen och inledde med genomgång 
av föregående protokoll. 

2. Kassörens rapport: Föreningens kassa är 429 929 kr. Detaljerad rapport 
kommer på årsmötet. 

3. Årsmötet är 21 februari kl 18.30  i Bäckabygården. Kallelse har delats ut. 
Kjell-Egon Strandh skriver årsberättelsen och dagordningen. Revisionen 
har startat granskningen. Ulla-Britt Svensson svarar för risgrynsgröten 
och Wiltrud Strandh bakar en kaka. Styrelseledamöter som kan kommer i 
god tid för att ställa iordning. Kjell-Egon Strandh försöker få ut en lista 
med nyinflyttade i socknen. 

4. Rapport från Vuxenskolan. De har svarat för tryckning av olika program 
under året. 

5. Vandrarhemmet på Plymska. Det finns önskemål om någon form av 
rabatt för gäster som stannar en tid. Kjell-Egon Strandh har jämfört 
priserna med andra motsvarande ställen. Det diskuteras att samordna 
med Smålandsfiskarna. Frågan bordläggs till nästa styrelsemöte. 

6. SPF har meddelat att de kommer att låta sina grillkvällar flytta runt inom 
sitt verksamhetsområde. Kanske ska vi ordna egna i framtiden. 

7. Övriga frågor. Gymmet kan stängas när Bäckabygården är bokad. 
Kyrkan har bokat Bäckabygården palmsöndagen 13 april för att bjuda på 
smörgåstårta 

8. Styrelsemötet avslutades.        (TACK för gott fika!) 

 

 

 

Ordförande    Sekreterare 

Anna-Catharina Nelson  Kjell-Egon Strandh 

 


